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Conesa aposta per les noves tecnologies i millorar els consells de barri en lloc de crear-ne
de nous

L'alcaldessa, Mercè Conesa, es mostra partidària de millorar
el funcionament dels actuals consells de barri abans de
crear-ne de nous. Conesa creu que, en paral·lel, s'han de
potenciar les noves tecnologies per canalitzar les demandes
ciutadanes.

L'alcaldessa es posiciona així davant la demanda de la CUP-PC de constituir més consells de barri, una opinió
compartida pel president de l'òrgan de participació al Centre-Est, Ferran Villaseñor. Ho ha dit en una
entrevista a Cugat.cat.

Mercè Conesa: Fem funcionar els actuals consells i consolidem-los. Després fem la reflexió de la
participació.

El ple de dilluns debatrà la moció de la CUP-PC per estudiar la creació de nous consells.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/122376.html
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